
is dat meestal overgangsbepalingen
ertoe dienen om bestaande rechten
te beschermen. Daarbij bestaat de
mogelijkheid dat het oude recht
meer begunstigend is dan het
nieuwe recht. Daar zijn overgangsbe-
palingen voor.

Minister Jorritsma-Lebbink: Ja.

De heer Van den Berg (SGP): Maar
in dit geval zullen waterschappen in
het algemeen graag gebruik willen
maken van de nieuwe wetgeving. Zij
hechten er niet aan om de oude
wetgeving zo lang mogelijk in stand
te houden, maar, nogmaals, zij willen
snel naar de nieuwe wetgeving,
onder andere met het oog op de
grondverwerving. Dat is in de
onderhavige wet gunstiger geregeld
dan in de bestaande wetgeving. Ik
denk niet aan de Deltawet, want die
kent een eigen procedure. Ik herhaal
dat dit gunstiger is geregeld dan in
de bestaande wetgeving.

Minister Jorritsma-Lebbink: Ook
hierbij geldt dat er altijd twee
partijen zn. Juist bij onteigeningen is
er ook een tegenpartij. Als er geen
overgangsrecht gecreeÈerd is, is het
best mogelijk dat er nog een
procedure komt, waarover de rechter
zegt dat een en ander nog onder het
oude recht had moeten gebeuren.
Dat is de reden waarom wij toch een
formele overgangsprocedure
verkozen hebben.

De heer Blauw (VVD): Als de
minister zegt dat wij misschien voor
een dilemma staan en dat het
misschien het overwegen waard is,
ondanks het late tijdstip, om er nog
eens naar te kijken, wijs ik erop dat
wij dinsdag over het wetsvoorstel
stemmen. Is het niet verstandig om
er voor de stemming nog eens
serieus naar te kijken en eventueel
via amendering die dilemma's tot
een minimum te beperken?

Minister Jorritsma-Lebbink: Ik denk
dat wij die poging wel gewaagd
hebben. Ik wil best nog een poging
wagen om het nog eens goed uit te
leggen, met de risico's die je loopt
als je geen overgangsrecht opneemt
in de wet. Dat is in feite de vraag die
de heer Van den Berg heeft gesteld.
Ik voorzie enige risico's ten opzichte
van een aantal plannen, waarbij je
vervolgens via een gerechtelijke
procedure een vorm van overgangs-
recht gepresenteerd krijgt. Dat is

misschien slechter dan wanneer je
een formeel overgangsrecht in de
wet creeÈert.

De heer Van den Berg (SGP): Er zal
altijd enig overgangsrecht moeten
zijn. Je moet de oude en de nieuwe
wetgeving op elkaar laten aansluiten.
Mijn probleem zit vooral in die tijd
van dertien weken wat betreft de
ambtshalve te nemen beslissingen,
waaronder de planvaststelling valt.
Daar zit mijn zorg.

Minister Jorritsma-Lebbink: Vindt u
het goed als ik na dit debat nog een
poging doe om even goed op een rij
te zetten wat de consequenties zijn
als wij het niet zouden doen en wat
de consequenties zijn als wij de
termijnen korter zouden maken?

De heer Van den Berg (SGP): Vanuit
de veronderstelling dat het water-
schap nu bijna klaar is en in staat
zou zijn om al voor die datum tot
een planvaststelling te komen en
kijkend wat dan de consequenties
zijn.

Minister Jorritsma-Lebbink: Ja,
akkoord. Ik zal proberen die brief
morgen ± eigenlijk vandaag dus ± te
doen voorbereiden en zo snel
mogelijk naar de Kamer te sturen.

De heer Biesheuvel heeft een
opmerking gemaakt over de afspraak
die de voor-vorige minister heeft
gemaakt met Flevoland. Het ging
toen over de overdracht van
rijksdijken aan de provincie
Flevoland. De bijdrage toen was het
resultaat van onderhandelingen. Ik
moet zeggen: Flevoland heeft
verdraaid goed onderhandeld op dat
moment. En laat ik daarmee
afsluiten.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: De minister heeft
toegezegd nadere informatie tijdig
voor de stemmingen aan de Kamer
te doen toekomen.

Ik stel voor, aanstaande dinsdag te
stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ten slotte spreek ik
waardering uit voor degenen die het
tot het laatst toe op de publieke
tribune hebben uitgehouden.

Sluiting 0.28 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter ter
zake gedane voorstellen:

1. zes brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 14 novem-
ber 1995 de haar door de Tweede
Kamer toegezonden voorstellen van
wet, gedrukt onder de nummers
24107, 24159, 24237, 24285, 23078,
en 23874, heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

2. een brief van de minister van
Buitenlandse Zaken, over het
Voornemen tot verlenging van
verdragen (24493, R1557).

Deze brief is al gedrukt en rondge-
deeld;

3. een brief van de staatssecretaris
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport, ten geleide van twee
documenten ten geleide van het
Algemeen Overleg over het Rijksplan
Jeugdhulpverlening 1995-1998, van
19 december 1994.

De voorzitter stelt voor, deze brief
door te zenden aan de betrokken
commissie ter afdoening en niet te
drukken.

Jorritsma-Lebbink
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